

## Fotbollssektionen Rasbo IK

### Möte 21 mars 2017

- Närvarande: Johan Malm, Therese Lundqvist, Karin Einarsson, Anna Cleve, Björn Berglund, Tina Ahlström, Anders Lundkvist, Malin Strömbom
- Styrelsen: Vi hälsar Tina Ahlström välkommen som ny representant för F08/09.
- Ekonomi: Utskick kommer att göras till lagens kassörer om att lag- och spelaravgifter ska vara betalda senast den 31 maj. Avgifterna är oförändrade, se bilaga.
- Senior: Första A-lagsmatchen på hemmaplan är den 27 april. Ny spelare på ingång till A-laget. B-laget har tappat en del spelare, på matcher kan A-lagsspelare hjälpa till. Entréavgifterna blir oförändrade: 40 kr/gång eller 200 kr för ett årskort. Johan har beställt nya årskort för säsongen. En ny sponsor klar, Lunkans bygg. Sponsorerna kan faktureras så snart Malin får säsongskort, två stycken ska läggas med till varje faktura. Laget planerar för en aktivitet där en del av föregående års överskott kan användas.
- Ungdom: Anmälda ungdomslag säsongen **2017**:
- P03**: 11-manna
  - P04**: 9-manna
  - Team05**: 7-manna
  - F06**: 7-manna
  - P06/07**: 7-manna
  - F08/09**: 5-manna
  - P08**: 7-manna
- F06** har ordnat med sponsorer och arbetskraft för att bygga "lag-bås" i containern. De sätter igång när IP "öppnat" för säsongen. Laget har blivit uttagna som fadderbarn till Uppsalas nya damlag (Uppsala DFF?). Laget kommer spela Enköpingscupen sista helgen i juni. **P06/07** har fått två nya spelare. **P05** har tappat en del spelare bl.a. Till Siriusakademien och Vaksala. **P03** kommer ha ett nära samarbete med **P04** och har i dagsläget samma tränare. Karin och Anna tar kontakt med Jerry för att se om han är intresserad av att hjälpa till med träningen av lagen. **P08** spelar på Fotbollens dag, är med i Parkcupen och kör poolspel. **F08/09** planerar att åka och titta på när "nya" damlaget spelar och hoppas även få ut någon därifrån till en träning framöver. Serieläggningen är på gång, det är bara ett par lag kvar som ska lägga sina matcher.
- Föräldrar till barn i åldersgruppen P09 och P10/11 har kontaktat Johan och vill gärna starta fotbollslag den här säsongen. Det är viktigt att de tas emot på ett bra sätt och får hjälp och information vid uppstarten. Det föreslogs att lagen, och då även F10/11, ska bjudas in t.ex. en lördagsförmiddag då sektionen kan hålla i informationen om vad som ska göras i samband med uppstart och vilka personer som behövs. Johan tar vidare kontakt med dem som hört av sig och försöker hitta lämpligt datum. Björn är också gärna på plats vid en sådan uppstart och hjälper till. Kanske någon från respektive "nytt" lag kan göra e-postutskick via sitt eget barns klasslistor.

- Domare:** Therese tar på sig domaransvaret även i år, men vill att domarna själva löser ersättare om de inte har möjlighet att döma en match de anmält sig till. Just nu finns Signe och Måns som 9/11-mannadomare. Utskick ska göras till F00/01/02/03 och P03 för att se om någon är intresserad av att döma. Johan har kontakt med Joel från A-laget som kan tänka sig att ställa upp som 11-mannadomare. Therese tar kontakt med honom. Se bilaga för domararvoden 2017.
- Utbildning:** Therese lämnar över materialet som Jennie förberett gällande utbildning till Tina. Om tillräckligt många anmäler intresse kommer en kurs ordnas i egen regi. Annars får var och en på egen hand anmäla sig till de kurser som fotbollsförbundet arrangerar. Grundutbildningen kommer att bli ett krav från förbundet.
- Material:** Anders har beställt nya mål och nät.
- Kiosk:** Karin köper in en dammsugare och eventuellt nya spisplattor. De gamla kan då ställas i köket, och användas vid läger och liknande vid IP. Det verkar vara svinn i kiosken och därför vore det bra om kioskdelen används så lite som möjligt när det är aktiviteter på IP. HS ansöker återigen om bidrag för ombyggnad av kiosken.
- Träningsstider:** Träningsstiderna på IP fastställdes på ledarmötet och finns utlagda på laget.se.
- Foto:** Jennie tar, fast hon slutat i sektionen, hand om fotograferingen vid IP även i år.
- Fotbollsskolan:** F06 ansvarar även i år för fotbollsskolan och har haft uppstartsmöte och ligger i fas med planering och förberedelser. Fotbollsskolan blir v.24, måndag-torsdag.
- Fotbollens dag:** I år är det P03 och P04 som arrangerar fotbollens dag tillsammans. Det blir den 27 maj och alla lag har ombetts att lägga matcher den dagen. A-laget hade lyckligtvis möjlighet att flytta en av sina matcher till fotbollens dag.
- Planskötsel:** De tidigare planskötarna fortsätter att ta hand om planerna även denna säsong. Johan kommer att ta kontakt med dem för att det i år ska bli rätt mått på 7-mannaplanerna, d.v.s. de mått Upplands fotbollsförbund fastställt. En ny markduk till A-planen har köpts in. Den gamla kan användas till övriga planer vid behov.
- Städdag:** Respektive lags städuppgifter ska vara slutförda senast den 23 april. Utskick görs inom kort, se bilaga för respektive lags uppgift. Johan stämmer av med de som målat att de tar hand om skräp/överblivet material samt slutför uppgiften.
- Info från HS:** HS har bett att få bli inbjudna till sektionernas möte. Malin meddelar Thomas datum för vårt nästa möte. De vill också ha en som ansvarar för närvarorapporteringen från varje sektion. De påminner också om att en representant från varje sektion måste vara med på varje HS möte. Johan hör av sig till övriga i sektionen om han vid något tillfälle inte har möjlighet att närvara.
- Övrigt:** Johan stämmer av med Intersport vad som gäller kring rabatter.
- På ledarmötet bestämdes att det skulle bli en "Fotbollsdag" på IP med aktiviteter för alla lag, det blir den 12 augusti. Uppstartsmöte är satt till den 24 april kl.18, IP.
- Alla uppmanas betala medlemsavgiften och komma till årsmötet den 6 april kl.19.00.
- Nästa möte:** Planeras in innan A-lagets första hemmamatch. "Doodle-utskick" görs.